
Ord med j– lyd 
J-lyden skrives på fem forskjellige måter: j, gj, g, hj, lj 

 

J-lyden med j 

Dette er den vanligste måten: jobb, jakt, jern, jente, jeg, jobb. 

 

J-lyden med gj 

gjennom, gjøre, gjest, gjenta, gjemme, gjerde. 

 

J-lyden med g foran i, y, ei og øy 

Da i’en og y’en.. regel:  gi, gift, gyllen, gynge, geit. 

J-lyden med hj 

hjelpe, hjørne, hjerte, hjem, hjelm, hjul, hjort og hjerne. 

 

J-lyden med lj 

Gjelder kun disse ordene: ljå, ljom, ljome, ljore. 

 

          jul eller hjul 

          hjemme - gjemme 

          gjort - hjort 

          gjenta - jenta 

          hjerne - gjerne 

 

Husk at ord som høres like ut kan skrives ulikt: 
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